
Záznam z XXII. zasadnutia  

Komisie kultúry, školstva a športu  

konanej dňa 19.9.2022 

 
 

Predseda komisie:   Mgr. Marián Horenský, PhD. 
 
Prítomní:                        Mgr. Ľubica Fedorová; Bc. Dávid Karľa; Ing. Roman Matoušek; 

Ing. Milan Pach; Iveta Zelinková; Bc. Marián Podolinský; Ing. 
Katarína Mamáková; Iveta Adamčíková 

 
Ospravedlnení:             Matúš Nemec; Mgr. Pavol Popovec; Ing. Marcela Pavličková, 

PhD. 
 
Za MiÚ:                           Klaudia Eliášová 
 
Pozvaní:           Mgr. Ladislav Lörinc - starosta 
 
Hostia:     
 
Program:  

1. Schválenie programu rokovania 
2. Uskutočnené podujatia 
3. Pripravované podujatia  
4. Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2021                                
5. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                                            
6. Rôzne  
7. Záver 

 

1. Schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol p. Horenský, ktorý zároveň privítal všetkých členov 
komisie. Komisia bola uznášaniaschopná. Neprítomných členov ospravedlnil. Program 
rokovania je bez Plnenia uznesení, nakoľko naposledy komisia nebola uznášaniaschopná, 
avšak body, o ktorých sa diskutovalo, na MieZ schválené boli. Nakoľko nik z prítomných 
nemal žiaden bod na doplnenie programu rokovania, hlasovalo sa o programe rokovania.  
Návrh na uznesenie č. 20220919/1: 

 „KKŠaŠ schvaľuje program XXII. zasadnutia KKŠaŠ.“ 
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

2. Uskutočnené podujatia 

P. Horenský informoval o zaslaných vyúčtovaniach podujatí: 
- 2022.7.7; Spoznaj behom Košice 
- 2022.7.31.-30.; Hokejbal 
- 2022.8.6.-5.; Letný festival 
- 2022.8.14; black steet´s - 3x3 league, steetball 



- 2022.8.19; Uvitanie novorodeniatok 2 
- 2022.8.28; Slovenský pohár vo freestyle BMX 2020 
- 2022.9.3; CHL 2022 
- 2022.9.7; Jubilanti 
- 2022.8.9; Ratatouille (detský, komédia) – Letné kino 
- 2022.8.16; Encanto (detský, muzikál) – Letné kino 
P. Karľa vyzdvihol projekt CHL a jeho zmysel podpory. P. Fedorová mala pripomienku, či 
Letný festival nezačal príliš skoro aj v súvislosti s nízkou účasťou na jeho začiatku. P. 
Matoušek v rámci diskusie informoval, že sa bude uvažovať aj o jednodňovom formáte tohto 
podujatia. Podľa p. Podolinského bola v rámci basketbalového podujatia slabá 
informovanosť.  
Návrh na uznesenie č. 20220919/2: 

 „KKŠaŠ berie na vedomie informáciu o uskutočnených podujatiach.“   
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

3. Pripravované podujatia 

P. Horenský informoval o plánovaných kultúrno-spoločenských a športových podujatiach 
na najbližšie obdobie: 
- 2022.9.23; Zbierka šatstva 
- 2022.9.29; Olympiáda seniorov 
- 2022.10.8; Turnaj v malom futbale 
- 2022.11.25; Uvítanie novorodeniatok 
- 2022.12.7; Jubilanti 
- Turnaje na ZŠ 
- Vitie adventných vencov 
- Vianoce na KVP 
Návrh na uznesenie č. 20220919/3: 

 „KKŠaŠ berie na vedomie informáciu o pripravovaných podujatiach.“    
(  9   -   0  -   0  ) 

 
 

4. Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2021                                                                          

Priložená konsolidovaná účtovná uzávierka poskytuje pravdivý a verný obraz 
konsolidovanej finančnej situácie konsolidovaného celku k 31. decembru 2021 a 
konsolidovaného výsledku hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému dátumu podľa 
zákona o účtovníctve.   
Návrh na uznesenie č. 20220919/4: 

„KKŠaŠ odporúča MieZ vziať na vedomie Konsolidovanú výročnú správu Mestskej časti 
Košice - Sídlisko KVP za rok 2021.“ 

(  9   -   0  -   0  ) 
 
 

5. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                        

P. Horenský informoval o bodoch z ostatného Mestského zastupiteľstva, ktoré svojím 
významom bolo vhodné odprezentovať aj na KKŠaŠ. V materiáloch k danému bodu sa 
hovorilo o 



- dostavbe Košickej futbalovej arény, 
- usporiadaní niektorých majetkových vzťahov, týkajúcich sa Hádzanárskej haly na VŠA, 
- informácii o predložení žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho 

rozvoja, cieľ výzvy: vybudovanie multifunkčnej voľnočasovej športovej haly za účelom 
realizácie projektu: „Výstavba novej telocvične pri ZŠ a MŠ Želiarska č. 4, Košice“, 

- o návrhu zmien VZN mesta Košice č. 132 o miestnych daniach (športoviská), 
- Výročnej správy o činnosti a hospodárení neziskovej organizácie Creative Industry 

Košice, n.o. za rok 2021, 
- podpore aktivít Štátneho divadla Košice na zmenu jeho názvu na Národné divadlo 

v Košiciach. 
Návrh na uznesenie č. 20220919/5: 
„KKŠaŠ berie na vedomie Informatívnu správu z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a 
športu).“    

(  5   -   0  -   0  ) 
 
 

6. Rôzne 

P. starosta poďakoval členom komisie za odvedenú prácu počas celého volebného 
obdobia. Vyjadril presvedčenie, že aj v ďalšom období bude možnosť spolupracovať na 
všetkých prospešných projektoch MČ. 
 
 

7. Záver 

P. Horenský na záver ukončil zasadnutie komisie a zúčastneným poďakoval za účasť 
a spoluprácu na zasadnutí komisie počas celého volebného obdobia. 

 
                                   Mgr. Marián Horenský, PhD., v. r.  

                                                                                                                                   predseda Komisie KŠaŠ            
Zapísal:  Mgr. Marián Horenský, PhD. 


